
 ,ד"ר לוי גבר שלום
  נפגשנו השבוע בטקס לחלוקת תארים לביוטכנולוגיה, שאלת אותי מה אני עושה

  כיום ועניתי שאני עובדת בחברת סטארט אפ. לאחר הנאום שלך בטקס קצת
  הצטערתי שלא פירטתי יותר, כי אולי זה יכול לתת תקווה ומוטיבציה לדורות

 .הבאים, אז החלטתי לשלוח לך מייל
  חודשים בתור מהנדסת מחקר ופיתוח בחברת "ניולנס", חברת 01אני עובדת מזה 

 .סטארט אפ שמפתחת עדשות אקומודטיביות לחולי קטארקט
  ,במסגרת הלימודים התלבטתי המון אם אכן המקצוע מתאים לי ואם בחרתי נכון

  ונה. אני נהנית ממה שאניוהיום אני יודעת שעשיתי את הבחירה הנכ

 ..במחוזותינו עושה,ומשתמשת בידע וניסיון שרכשתי במהלך הלימודים וזה די נדיר
  התואר הזה פתח לי נקודות מבט חדשות , ועזר לי להגיע לתוצאות שתרמו רבות

  לחברה, הוא אפשר לי ראייה רחבה ופתרונות יצירתים ומהירים לבעיות בהן
 .נתקלתי

 ד, רציתי לומר תודהעל כל זאת ועו
  ולהעביר לדורות הבאים אחריי את המסר שיש עבודה בתחום ודרישה בשוק לאנשים

 ..מהסוג שלנו
 ,בברכה
 מירית
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